Приглашение на Слет старших скаутов России

21-28 июля 2014 года, Карелия
Слет старших скаутов России – событие, призванное собрать всех тех, на чьи плечи во многом опирается скаутская организация, «тяжелую артиллерию» скаутинга!
Слет старших скаутов России состоится 21-28 июля 2014 года на территории Суоярвского района в р-ке Карелия на берегу озера Уксунярви. На слет приглашаются к участию скауты от 14 лет из скаутских организаций России и зарубежья. Заявки на участие принимаются до 1 мая 2014 года по адресу nors-r@mail.ru. Организатор проекта – Национальная Организация Российских Скаутов-Разведчиков.
Взнос участника составляет 1200 рублей, включает программу, питание, футболку и нашивку. Взнос не включает в себя доставку до поляны лагеря (около 900 рублей туда и обратно).
Группам участников необходимо иметь при себе все необходимое туристическое снаряжение для размещения в полевом лагере; участникам необходимо иметь медицинское разрешение на участие.
В программу лагеря входят поисково-спасательные тренинги, отработка лесного пожаротушения,  прохождение усложненной полосы препятствий, исторические ролевые игры, а также  - ежевечерние костры. В течение лагеря участники будут обустраивать братские могилы и нести вахту памяти.

Дополнительно до начала лагеря желающие старше 18 лет смогут принять участие в испытании «Тропою Зулусов»: пары, которые выбираются путем жеребьевки, выбрасываются в незнакомое место максимум за сто км до местоположения лагеря. Каждая пара получает разрешенное количество снаряжения и фотоаппарат, чтобы «охотиться» на других участников испытания. Задача «зулусов» - добраться до лагеря, оставшись при этом незамеченными. Контрольный срок  - 3 дня. Взнос участника «Тропы Зулусов» - до 1000 рублей (ведутся поиски спонсоров).
По окончанию лагеря желающие смогут остановиться в Детско-Юношеском Центре города Петрозаводска. Мы готовы помочь с организацией культурной программы в городе.  

Camp “The meeting of explorers, rovers and young scout leaders of Russia in 2014 in Karelia” is an event, which will gather all those people, who are the important support for scout organization, "heavy metal” in scouting. 
The meeting of explorers, rovers and young scout leaders of Russia will have it’s place in Suojarvski district of the republic of Karelia, on the shore of lake Uksunjarvi, 21-28 July 2014. All explorers from 14 years old as well as rovers and young leaders from Russian and foreign scout organizations are welcome! The participant’s application should be sent until 1. May 2014 to the e-mail address nors-r@mail.ru. The organizer of the project – National Organization of Russian Scouts.
Participation fee is 1200 rubles; it includes the camp program, food, t-shirt and the scout badge. The fee doesn’t include the transportation to the camp place (transportation from Petrozavodsk to the camp place will cost around 900 rubles).
All the groups need to have all the tourist equipment for the tent camp (the equipment list will be sent later). The participants need the medical allowance for participation in the camp. 
The camp program includes rescue and forest firefighting trainings, complicated obstacle courses and life-in-the-wild trainings, historical role plays and daily campfires with special programs.  During the camp the participants will take care of bed of honors of soldiers who fought for their motherland during Second World War.  
There’s and additional program before the camp for scout from 18 years old: they can take part in the trial called The Zulu path. The couples which are chosen by toss will be leaved in the unfamiliar place maximum in 100 kilometers from the camp. Every couple will receive allowed equipment and photo camera, which can be used for ”hunting” other trial participants. The aim of the participants – to reach the camp and to stay unnoticed. The check time is 3 days. The participation fee for the Zulu path will be around 1000 rubles (we are looking for sponsors now).
After the camp the groups will be able to stay in Children and Youth Center in Petrozavodsk (floor accommodation with own sleeping bags and sleeping mats). 
